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ΘΕΜΑ: «Ελλιπές φάσμα των προβλεπόμενων διαγνωστικών εξετάσεων και
ελλείψεις καρδιολόγων στα Κέντρα Υγείας της 1ης και 2ης

Υγειονομικής Περιφέρειας»

Κύριε Υπουργέ,

Σε προβληματισμό και περίσκεψη βρίσκονται γιατροί και νοσηλευτές της 1ης και 2ης

Υγειονομικής Περιφέρειας με αφορμή τα προβλήματα που διαπιστώνουν να υπάρχουν
στα Κέντρα Υγείας της Περιφέρειάς τους, αναφορικά με σοβαρότατες ελλείψεις ιατρικού
καρδιολογικού προσωπικού αλλά και την αδυναμία κάλυψης μη προβλεπόμενων
διαγνωστικών εξετάσεων για επείγοντα περιστατικά. Όπως αναφέρουν, έχει
παρατηρηθεί τελευταία να αυξάνονται διαρκώς τα περιστατικά που χρήζουν
καρδιολογικής εκτίμησης, γεγονός που καθιστά απαραίτητη και αναγκαία την κάλυψη
των Κέντρων Υγείας με καρδιολόγους. Κατ’ επέκτασιν, θεωρούν επίσης αναγκαία την
ύπαρξη φορητού καρδιολογικού υπερήχου στον χώρο υποδοχής επειγόντων
περιστατικών, αφού απαγορεύεται η μετακίνηση του καρδιολογικού περιστατικού σε
άλλο χώρο. Παράλληλα, στα πλαίσια της ασφαλούς διάγνωσης, είναι απαραίτητο να
γίνονται επί τόπου επείγουσες εξετάσεις,  όπως CK,  CK  -  MB,  -  σάκχαρο,  ουρία,
κρεατινίνη, ουρικό οξύ, τρανσαμινάσες, yGT, LDH, αμυλάση, TBIL, DB1L, Ca, Ρ και να
μην αναγκάζονται οι χρήστες υγείας να προστρέχουν σε Νοσοκομεία ή ιδιωτικά
διαγνωστικά εργαστήρια με ό,τι συνεπάγεται οικονομικά για την τσέπη τους. Οι
υγειονομικοί της 1ης και 2ης Υγειονομικής Περιφέρειας βιώνοντας εκ των έσω τα
προβλήματα, τα επισημαίνουν και αναμένουν από την Πολιτεία να τα λάβει σοβαρά υπ’
όψιν επιλύοντάς τα. Οι ελλείψεις καρδιολόγων σε συνδυασμό με το ελλιπές φάσμα των
προβλεπόμενων διαγνωστικών εξετάσεων που πραγματοποιούνται στα Κέντρα Υγείας
της Περιφέρειας αποτελούν εν δυνάμει απειλές για την ανθρώπινη ζωή κάθε ανύποπτου
πολίτη που θα προστρέξει σε αυτά εν ώρα ανάγκης, γεγονός που καθιστά
επιβεβλημένη τη βελτίωση και άρδην αλλαγή της υπάρχουσας κατάστασης.

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:
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1. Σε ποιες ενέργειες προτίθεστε να προβείτε,  προκειμένου να φροντίσετε και να
βελτιώσετε την υπάρχουσα κατάσταση στα Κέντρα Υγείας της 1ης και 2ης Υγειονομικής
Περιφέρειας;

2. Προτίθεσθε να προβείτε στην προκήρυξη θέσεων καρδιολόγων, προκειμένου να
αντιμετωπιστεί ο αυξανόμενος αριθμός περιστατικών στα Κέντρα Υγείας της 1ης και 2ης

Υγειονομικής Περιφέρειας που χρήζουν καρδιολογικής εκτίμησης;

3. Προτίθεσθε να φροντίσετε για την κάλυψη των επειγόντων περιστατικών με
διαγνωστικές εξετάσεις οι οποίες δεν έχουν προβλεφθεί (τροπονίνη,  αέρια αίματος,
ηλεκτρολύτες, CK, CK - MB, σάκχαρο, ουρία, κρεατινίνη, ουρικό οξύ, τρανσαμινάσες,
yGT, LDH, αμυλάση, TBIL, DBIL, Ca, Ph), καθώς και με καρδιολογικό υπέρηχο στο
χώρο υποδοχής ασθενών - Τ.Ε.Π. στα πλαίσια ασφαλέστερης διάγνωσης;

Ο ερωτών Βουλευτής

ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ




